
“ÎMPREUNĂ PENTRU MANGALIA” –
Zanfir Iorguș merge pe mână
lui Mohammad Murad, pentru a
trimite  acasă,  la  București
și  Constanța,  actuala
administrație!
19 septembrie 2020 14:13

“ÎMPREUNĂ PENTRU MANGALIA”, așa se numește textul pe care
Zanfir  Iorguș  l-a  dedicat  tuturor  celor  care  erau  deciși
să  îl  voteze  la  scrutinul  ce  va  avea  loc  peste  o
săptămână.  Primar  al  Mangaliei  timp  de  trei  mandate  și
deputat  în  parlamentul  României,  Zanfir  Iorguș  a  ales  să
reintre  în  tumultul  politicii  locale  pentru  Primăria
Mangalia, dar, pe ultima sută de metri, punând în balanță
procentele  pe  care  le  avea,  în  sondaje,  cu  acelea  ale
independentului Mohammad Murad, a ales să facă o coaliție
menită  să  îndepărteze,  fără  drept  de  apel,  administrația
Cristian Radu.

 

“Am spus încă de la început că intru în această cursă pentru a
convinge toate forțele politice de opoziție din Mangalia că
numai împreună putem să stopăm degradarea vieții sociale și
economice din orașul nostru.
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Numai uniți vom putea reuși ca tinerii noștri să nu mai plece
pentru că nu mai au un viitor aici iar părinții noștri să nu
primească  atenția  și  respectul  cuvenit  din  partea
administrații  locale!

Acest  lucru  trebuie  să  înceteze  iar  actuala  administrație
trebuie să plece acasă, în Constanța sau în București, de unde
i-a adus actualul primar!

Interesul Mangaliei trebuie să primeze iar orgoliile politice
sau personale trebuie lăsate la o parte. Împreună suntem mai
puternici și tot împreună putem reclădi orașul nostru care
este blocat în timp dar și înglodat în datorii.

Vremurile politice sunt altele astăzi! Fiind un singur tur de
scrutin, votul cetățeanului este minimalizat când sunt mai
mulți candidați.

Am spus-o și o repet: nu vom câștiga decât dacă vom fi mulți
și uniți. Am reușit să aduc alături de mine mai multe partide
politice și în continuare cred că este nevoie de toate forțele
de opoziție și de bună credință care pot aduce un plus la
această construcție. Politica națională a partidelor blochează
posibile colaborări benefice la nivel local.

Mohammad Murad are două calități importante: este independent
și poate să rezolve aceste divergențe politice, indiferent de
orientare  și  a  doua  este  liderul  sectorului  turistic  din
România, cu o experiență dovedită în pilonul principal de
dezvoltare al orașului nostru- turismul.

Experiența  mea  în  administrație  întărită  de  o  echipă  de
profesioniști cu oameni din Mangalia, alături de forța în
turism pe care o are Mohammad Murad pot face din orașul nostru
unul în care putem trăi și munci cu onoare.

Mi-am asumat toate deciziile, luate cu responsabilitate și
bună credință. De fiecare dată, am fost conștient de acestea
și întotdeauna le-am luat numai cu gândul de a putea face bine



tuturor celor care au nevoie și încredere în mine.

Tocmai de aceea, cer sprijinul celor care au încredere în mine
să îl votăm pe Mohammad Murad la funcția de primar și echipa
mea de consilieri PSD + ALDE + PNȚCD la Consiliul Local. Asta,
pentru binele orașului nostru.

Această colaborare politică este o garanție că tinerii noștri
rămân  acasă  alături  de  familie  și  să  își  construiască  un
viitor stabil aici. De asemenea, părinții noștri trebuie să
aibă parte de atenție și respect!

În noi toți poate renaște mândria de a trăi în orașul nostru-
Mangalia!” a declarat Zanfir Iorguș

 

Dumitru  PARIS,  la  Primăria
Mangalia şi Remus Negoi, la
CJ Constanța, „vor scoate la
suprafaţă  putregaiul  adunat
în  aceşti  30  de  ani  în
administraţiile locale!”
19 septembrie 2020 14:13
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Dragi mangalieni,

Se împlinesc 30 de ani de când un spirit profund corupt şi
neruşinat a pus stăpânire pe judeţul Constanţa și pe orașul
Mangalia. Sunt 30 de ani în care vechile partide au tăiat şi
au spânzurat în acest oraş şi în judeţ.

În 30 de ani, o societate poate fi schimbată din temelii. Ei
au avut tot acest timp la dispoziție și au avut puterea și
banii să schimbe oraşul şi judeţul piatră cu piatră, stradă cu
stradă, cartier cu cartier, localitate cu localitate. Au avut
tot timpul din lume să construiască școli, spitale și o reţea
straşnică de drumuri, să pună la punct reţeaua de canalizare,
să dezvolte economia și să ţeasă istorii fabuloase pe marginea
patrimoniului istoric, cultural şi natural cu care au fost
hărăzite aceste locuri.

Au avut la dispoziţie 30 de ani şi foarte mulţi bani să facă
din  partea  această  de  Dobroge  o  oază  de  bunăstare  şi  de
civilizaţie. Dar n-au făcut nimic, ci şi-au văzut cu lăcomie
doar de reţelele lor de căpătuire, căpuşând bugetul local, în
timp ce o altă mare parte a banilor publici s-au dus pe
spoieli, pe poemeni electorale şi pe carnavaluri menite să ia
ochii lumii.

Din cauza lor, copiii noștri au plecat pentru o viață decentă 
prin alte orașe sau prin alte țări. Iar acum, înaintea unor
noi alegeri, auzim din partea aceloraşi partide, ba chiar a
aceloraşi personaje, promisiuni rostite cu acelaşi tupeu. Ei
nu vă dau socoteală pentru promisiunile neîmplinite şi nu vă
explică de ce municipiul Mangalia este mult în urma altor
oraşe ale României. Vă cer în schimb să-i mai votați încă o



dată!

Acum însă, puteţi să-i scoateţi din administraţie pe mulţi
dintre aceşti mincinoşi şi parveniţi. Şi puteţi scoate oraşul
şi judeţul din subdezvoltare votând candidaţii USR PLUS, o
alianţă de partide cu oameni care până acum şi-au văzut de
viaţa lor, ca fiecare dintre dumneavoastră. Suntem dintre cei
care au intrat în politică în anii din urmă pentru că s-au
săturat  ca  viaţa  să  le  fie  la  cheremul  unor  politicieni
nepăsători. Așa cum și dumneavoastră v-ați săturat.

Dumitru PARIS, candidat la funcţia de primar al Mangaliei, şi
Remus Negoi, candidat la funcţia de preşedinte al Consiliului
Judeţean,  împreună  cu  echipele  lor  de  viitori  consilieri
locali şi judeţeni, vor scoate la suprafaţă putregaiul adunat
în aceşti 30 de ani în administraţiile locale.

Pentru prima oară, locuitorii județului Constanța pot avea
parte de administraţii responsabile cu banul public, de edili
cu respect faţă de cetăţeni şi hotărâți, înainte de toate, să
creeze  condiţii  pentru  ca  oamenii  să  prospere.  Politica
jafului,  a  dezinteresului  şi  a  pomenilor  va  apune  cât  de
repede.

            Ca să avem o viaţă altfel, trebuie să alegem
altfel decât până acum.

De aceea, pe 27 septembrie, votaţi-l pe Dumitru PARIS pentru
primăria Mangalia, votaţi-l pe Remus Negoi pentru Consiliul
Judeţean Constanţa, votaţi USR PLUS la Consiliul Local şi la
Consiliul Judeţean.

Pe 27 septembrie aveți puterea de a face ca orașul și județul
nostru să renască.

 

Vă mulţumim!

USR PLUS filiala județeană Constanţa
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Fiţuica  Primăriei  Mangalia,
„Trăiască,  înflorească  şi
slăvească”  se  laudă  cu
proiecte  făcute  doar  pe
hârtie!
19 septembrie 2020 14:13

De  câteva  zile,  zburdă  prin  oraş  costisitorul  buletin
informativ editat de Primăria Mangalia care ne anunţă viitoare
realizări, pe mult cunoscutul „o să”…
Iată, câteva titluri care ar stârni râsul dacă nu ar provoca
plânsul,  pentru  că  proiectele  şi  documentaţiile  au  stors
bugetul local de zeci de miliarde de lei, în schimb, niciunul
nefiind dus la bun sfârşit: „Proiectele europene care vor
dezvolta  Mangalia  şi  staţiunile,  în  următorii  ani”,
„Asfaltarea străzilor şi modernizarea Pieţei Republicii, cu
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fonduri  UE,  aproape  de  finalizare”,  „O  nouă  şcoală  „Gala
Galaction”,  „Cinematograful  „Pecăruş”,  va  fi  redat
publicului”,  Baza  sportivă  modernă  cu  bazine  de  înot  şi
terenuri multifuncţionale”, „Stadion municipal, la standarde
europene”, „Locuinţe sociale cu fonduri UE, pe locul fostelor
barăci”, „Un nou cartier rezidenţial construit în Cap Aurora”,
„Se  va  înfiinţa  un  nou  cimitir,  în  Mangalia”,  „Spitalul
municipal va avea un nou ambulatoriu, construit cu fonduri
UE”, „Se înfiinţează un Centru Multifuncţional pentru copiii
cu dizabilităţi”, „Transport ecologic, cu autobuze electrice,
în  oraş  şi  staţiuni”,  „Un  parc  european,  în  zona  Pădurii
Comorova”, „Hotelul Egreta va fi transformat în Centru de
tratament balnear”, „Casa de Cultură, modernizată cu fonduri
de la CNI”, „Iluminat cu LED în toate cartierele oraşului”,
„Reabilitarea tuturor staţiunilor, prioritatea municipalităţii
în  anii  următori”,  „Până  la  sfârşitul  anului,  se  închid
lucrările de modernizare în Saturn”, „În Neptun se lucrează la
trotuare”, „Asfaltarea celor 17 străzi din oraş, aproape de
finalizare”, „Vechiul centru al Mangaliei va deveni noul loc
de promenadă pentru turişti şi localnici”, „Va fi modernizată
faleza din Cap Aurora”, „Se va construi centura ocolitoare a
Mangaliei”, „Centru expoziţional modern în Neptun – Olimp”, „O
nouă creşă cu finanţare SUA”, „Va fi reabilitat podul spre
insula Mangaliei”, „Continuă amenajarea locurilor de joacă în
Mangalia şi Neptun”, „Noi parcări de reşedinţă pe străzile
Pictor Tonitza, Rozelor şi Ion (corect, Ioan) Budai Deleanu”
şi alte câteva proiecte fanteziste.
Disperarea că le fuge puterea de sub picioare şi obişnuitele
minciuni  nu  fac  decât  să-i  pună  într-o  postură  extrem  de
ridicolă în faţa cetăţenilor!
Niciuna dintre lucrările sus-menţionate nu a fost finalizată
şi nu sunt speranţe nici peste 4 ani, în condiţiile în care
conturile  Primăriei  sunt  mai  mereu  blocate,  din  cauza
datoriilor uriaşe acumulate. Proiecte ştiinţifico-fantastice,
lansate în campania electorală din dorinţa de a mai păcăli o
dată populaţia pentru a fi votaţi.
Realitatea pe care o vedem cu ochiul liber, în ciuda gogoşilor



ce ni se servesc înainte de alegeri: Mangalia este un întins
şantier, cu tone de praf, hârtoape şi şanţuri care nu vor
dispărea prea curând, în condiţiile în care multe lucrări au
fost abandonate!

Sanatoriul  Balnear  Mangalia
va avea piscină exterioară
19 septembrie 2020 14:13

Comunicat de presă

În  această  perioadă,  Sanatoriul  Balnear  și  de  Recuperare
Mangalia  (SBRM)  urmează  să  primească  de  la  Ministerul
Lucrărilor  Publice,  Dezvoltării  și  Administrației,  avizul
pentru proiectul de reabilitare, consolidare, modernizare și
extindere,  cu  fonduri  guvernamentale,  nerambursabile,  prin
CNI.  În  urma  primirii  acestui  aviz,  documentația  va  fi
aprobată de o comisie interministerială, iar ulterior Guvernul
va emite o Hotărâre pentru implementarea proiectului de către
CNI.  Următorul  pas  pentru  realizarea  investiției  va  fi
licitația  pentru  demararea  lucrărilor  în  teren.  Proiectul
prevede  modernizarea  bazei  de  tratament,  recompartimentarea
spațiilor de cazare în corpul existent și construcția unui nou
corp de clădire, deasupra blocului alimentar. Alte dotări din
cadrul proiectului se referă la achiziționarea de utilaje și
aparatură de ultimă generație, precum și amenajarea spațiilor
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exterioare, parcări și piscină exterioară. “Este cel mai amplu
proiect de modernizare, de la înființarea Sanatoriului. Pe
parcursul etapelor procedurale, am avut sprijinul total al
administrației locale, respectiv al primarului Mangaliei, Radu
Cristian. Alături de alte lucrări de modernizare a orașului și
stațiunilor, cu fonduri UE, acest proiect al SBRM completează
investițiile publice din municipiul Mangalia, pentru a atrage
mai mulți turiști în sudul litoralului”, a declarat managerul
SBRM, Bogdan Maganu.

Neatentia la volan a provocat
un accident pe podul de la
Neptun
19 septembrie 2020 14:13

Astăzi, în jurul orei 17.30, o femeie de 21 de ani a condus un
autoturism pe DN 39, în afara localității Mangalia, dinspre
Constanța  către  Mangalia,  iar  la  km  38+200m,  din  cauza
neatenției în conducere, ar fi pierdut controlul direcției de
mers către dreapta, a lovit parapetul metalic, după care s-a
răsturnat pe partea carosabilă.
În urma accidentului rutier, a rezultat vătămarea corporală a
conducătoarei auto.
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Ati vazut-o?
19 septembrie 2020 14:13
Poliţişti din cadrul Poliției municipiului Mangalia au fost
sesizaţi cu privire la dispariţia unei tinere, MUSTAFA IPEK,
de 18 ani, din municipiul Mangalia.

La data de 13 septembrie a.c., în jurul orei 17.00, aceasta a
părăsit în mod voluntar domiciliul, fără a reveni până în
prezent.

 

SEMNALMENTE 

 

Înălţime  1,57  m.,  constituție  atletică,  păr  lung,  drept,
vopsit blond, ochi albaștri, nas drept, față rotundă.

 

ÎMBRĂCĂMINTE

 

https://editiadesud.ro/ati-vazut-o/


La data plecării, aceasta purta o cămașă neagră, fustă albă și
pantofi sport de culoare albă.

Cetăţenii care pot furniza orice informaţii în legătură cu
această  persoană  sunt  rugaţi  să  contacteze  Poliția
municipiului  Mangalia,  tel.  0241/50.24.25  sau  Dispeceratul
I.P.J. Constanța, tel.0241.611.364, int. 20005.

Accident provocat de un sofer
neatent!
19 septembrie 2020 14:13
Astăzi, în jurul orei 13:00, un bărbat, de 63 de ani, în timp
ce  se  afla  sub  influența  băuturilor  alcoolice  (1,16  mg/l
alcool pur în aerul expirat), a condus o autoutilitară pe DN
39, în afara localității Mangalia, dinspre Constanța către
Mangalia, banda 1. La km 37+900m acesta a intrat în coliziune
cu o autoutilitară, care se afla staționată pe aceeași bandă
de circulație, fiind semnalizată prin conuri reflectorizante,
întrucât  se  efectuau  lucrări  de  întreținere  a  drumului
național si a acostamentului.
În urma accidentului rutier, a rezultat vătămarea corporală
ușoară a primului conducător auto și a pasagerului dreapta
față – un bărbat de 27 de ani. În cauză, a fost întocmit un
dosar de cercetare penală.
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Ședința  extraordinară  a
Consiliului  Local  Mangalia
(video)
19 septembrie 2020 14:13

Emanuel  Ion  Popescu,
propunerea  USR-PLUS  pentru
Consiliul Local Mangalia
19 septembrie 2020 14:13
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Mă numesc Emanuel Ion Popescu, de profesie sunt ofițer de
marină, sunt căsătorit, am doi copii și locuiesc în Mangalia
din anul 1992. Sunt membru fondator al filialei USR Mangalia,
iar în prezent fac parte din Biroul Local al filialei.

Lucrez pe mare de la vârsta de 25 de ani, iar din anul 2005 am
început să lucrez în sectorul offshore, numai în funcții de
conducere. În prezent sunt Comandat pe o navă specializată în
domeniul energiilor regenerabile, în Marea Nordului, pentru o
companie germană.

Am ales să mă implic în politică pentru că timp de 30 de ani
am  sperat  ca  ceva  să  se  schimbe.  Nimic  nu  s-a  schimbat.
Aceiași  oameni  care  se  plimbă  de  la  un  partid  la  altul,
aceleași  vechi  metehne,  aceiași  incompetenți.  Din  această
cauză am ales să mă implic și să nu îi mai las pe alții să ia
decizii proaste pentru mine. Nu sunt un om al vorbelor, dar

http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2020/09/emanuel-ion-popescu.jpg


meseria pe care o practic reprezintă dovada faptului că sunt
un bun organizator.

Cred cu tărie că societatea românescă trebuie să se implice
civic și politic pentru a putea construi un viitor mai bun.
Doar lucrând împreună, o societate poate reuși.

M-am implicat în schițarea planului de guvernare locală a USR
PLUS Mangalia, un plan care nu promite lucruri imposibile, ci
lucruri normale, care ar fi trebuit să fie realizate până
acum. Voi lupta împreună cu colegele și colegii mei pentru ca
normalitatea să-și găsească locul și în Mangalia.

Împreună cu colegii USR PLUS care candidează pentru consiliul
local Mangalia și pentru consiliul județean Constanța, vom
reuși să aducem schimbările pe care ni le dorim cu toții atât
la nivel local cât și la nivel județean.

cod mandatar financiar 21200251

A  fost  publicată  lista  cu
președinții  secțiilor  de
votare  din  Mangalia  și
locțiitorii acestora
19 septembrie 2020 14:13
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fonduri europene și o serie
de  facilități  pentru  toți
locuitorii din Tuzla, printre
prioritățile unui nou mandat
al edilului Taner Reșit
19 septembrie 2020 14:13

Continuarea lucrărilor de îmbunătățire urbană și de accesare a
noi  proiecte  finanțate  de  Uniunea  Europeană,  alături  de
transportul  gratuit  către  cele  două  municipii  aflate  în
apropiere (Mangalia și Constanța) pentru elevii comunei și
racordarea  comunei  la  rețeaua  de  gaze,  acestea  sunt  doar
câteva deziderate ale primarului comunei Tuzla, Taner Reșit.

Potrivit edilului local, proiectele mandatului 2020-2024 au
fost, deja, creionate sau sunt în plină desfășurate. Printre
acestea se numără:

înființarea unui post în cadrul primăriei, ce se va
ocupa exclusiv cu atragerea de fonduri europene
continuarea  proiectului  de  racordare  a  comunei  la
rețeaua de gaze
montarea  a  200  de  camere  de  supraveghere,  în  toată
comuna, în vederea scăderii ratei infracționalității
închiderea gropii de gunoi
premierea  elevilor  ce  se  vor  remarca  prin  rezultate
excelente (nota 10) la examenele de Bacalaureat – 3.000
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de lei și a celui de capacitate – 1.000 de lei
acordarea  de  abonamente  gratuite  pentru  elevii  și
studenții comunei Tuzla, pe ruta Tuzla-Mangalia, Tuzla-
Constanța și retur
construirea  de  locuri  de  joacă  pentru  cei  mici,  în
fiecare cartier al comunei, acestea urmând să aibă cel
puțin cinci dispozitive de recreere
acordarea de locuri de casă gratuit pentru tinerii din
comună, cu vârste de până la 35 de ani
înființarea unei secții noi în cadrul Clubului Sportiv
Farul  Tuzla,  dedicată  copiilor  și  tinerilor  comunei,
unde  va  fi  practicată  o  paletă  largă  de  discipline
sportive: rugby, box, tenis, șah etc
construcția  unei  zone  de  promenadă,  în  formă  de
potcoavă, în zona Bălții Tuzla
construirea unui monument în centrul comunei, în memoria
eroilor căzuți în primul și cel de al doilea Război
Mondial
redeschiderea Taberei Tuzla
înființarea unui sens giratoriu pe DN39, zona Aviasan
înființarea  unui  ziar  local,  ce  va  avea  rolul  de  a
informa  corect  cetățenii  comunei  cu  privire  la
proiectele  administrației,  ultimele  știri  și  anunțuri
ale  primăriei,  precum  și  investițiile  pe  care  le
derulează sau intenționează să le implementeze Primăria
Comunei Tuzla.

cod de identificare mandatar financiar: 21200019

Primarul  comunei  Tuzla:  „Am

https://editiadesud.ro/primarul-comunei-tuzla-am-asigurat-logistica-necesara-pentru-ca-actul-didactic-sa-se-desfasoare-in-bune-conditiiadaptate-la-situatia-actuala/


asigurat  logistica  necesară
pentru ca actul didactic să
se  desfășoare  în  bune
condiții,  adaptate  la
situația actuală”
19 septembrie 2020 14:13

Edilul  comunei  Tuzla,  Taner  Resit,  da  asigurari  intregii
comunitati, pe care o conduce, ca inceputul anului scolar,
desi unul atipic, va fi in deplina siguranta, atat in ceea ce
ii priveste pe copii, cat si cadrele didactice. Intr-o postare
publica, primarul spune ca:  „Dragi copii, părinți și cadre
didactice,
Cred cu tărie, că o comunitate fără educație și cultură este
ca o casă fără fundație. De aceea, am decis să pun, și voi
pune  mereu  pe  primul  loc  investițiile  în  educație,  în
infrastructura  școlară  și  sper  că,  până  acum,  nu  v-am
dezamăgit.
Și pentru acest început de an școlar, am asigurat logistica
necesară pentru ca actul didactic să se desfășoare în bune
condiții,  conform  recomandărilor,  adaptate  la  situația
actuală. Atât interiorul cât și exteriorul spațiilor școlare
au fost curățate, igienizate și dezinfectate, fiind pregătite
pentru ca activitatea școlară să se poată desfășura normal, și
mai ales în siguranță, conform normelor, atât pentru elevi cât
și pentru cadrele didactice, dar nu în ultimul rând, și pentru
cei de acasă. Acest început de an școlar este unul foarte
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dificil, din cauza pandemiei de coronavirus.

Vă doresc putere și răbdare și sunt convins că doar împreună,
cu înțelegere și responsabilitate, vom trece cu bine și peste
această perioadă dificilă.

Dumnezeu să ne ajute!”

 

cod de identificare mandatar financiar: 21200019

Haosul,  improvizația  și
delăsarea  guvernului  Orban
lasă  de  izbeliște  mii  de
copii!
19 septembrie 2020 14:13
Haosul, improvizația și delăsarea guvernului Orban lasă de
izbeliște mii de copii care sunt în imposibilitate de a face
carte, în condițiile în care n-au tablete, n-au internet și
situația impune ca să învețe online.
Este criminal să compromiți viitorul a mii de copii din zonele
roșii sau galbene, care nu pot lua startul odată cu ceilalți
elevi, pentru că nu au acces la internet! Soluția PSD: dacă nu
le puteți da tablete, lăsați-i să vină la școală și testați-i
prioritar dacă apar cazuri pozitive, pentru a-i lăsa pe cei
sănătoși să continue cursurile!
Guvernul NU are dreptul să oblige un copil să facă învățământ
online dacă nu i-a creat toate condițiile necesare pentru a
putea participa la acest tip de învățământ! Respectiv: să le
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ia tablete tuturor celor care nu își permit una; să le asigure
abonamentul la internet; să se asigure că școala are conexiune
stabilă la internet.
Soluția  corectă  este  să  asiguri  accesul  fizic  la  școală
tuturor copiilor care nu pot participa online și să le asiguri
teste în mod prioritar dacă apar cazuri pozitive, astfel încât
cei sănătoși să poată continua activitatea școlară, iar cei
pozitivi să fie izolați și îngrijiți la domiciliu.
Soluțiile PSD pentru școala normală sunt:
– Testarea gratuită și periodică a tuturor cadrelor didactice
și a personalului auxiliar;
– Testarea gratuită și prioritară a elevilor cu simptome sau a
elevilor  din  clasa/școala  în  care  a  fost  depistat  un  caz
pozitiv;
– Asigurarea gratuită de măști pentru toți personalul din
învățământ și pentru toți copiii;
– Acordarea de stimulente personalului din educație pentru
gradul ridicat de risc la contaminare Covid și asigurarea
resurselor pentru protejarea lor și a familiilor;
– 2000 de lei/lună pentru cadre didactice, 1500 de lei/lună
pentru personal auxiliar; legea a fost inițiată de PSD și este
depusă la Camera Deputaților!
În  acest  scop,  Stroe  Felix,  candidatul  Partidului  Social
Democrat  la  funcția  de  președinte  al  Consiliului  Județean
Constanța  propune  suplimentarea  cu  1  miliard  de  lei  a
bugetelor  autorităților  locale,  respectiv  a  Consiliilor
Județene. Acesti bani nu vor putea fi împărțiți pe culoare
politică. Vor fi alocați în funcție de numărul de elevi ai
fiecărui județ. Guvernul PNL a pus tot greul pe autoritățile
locale. Le-a dat sarcini și obligații, fără să le dea încă și
banii necesari. Președinții de CJ/primarii au cumpărat măști
și echipamente pentru medici, aparate și kituri de testare, au
plătit  hrana  pentru  persoanele  în  carantină,  au  cumpărat
dezinfectanți.  Apoi  guvernul  Orban  a  aruncat  în  sarcina
autorităților  locale  și  obligația  achiziției/funcționării
infrastructurii pentru cursurile online, pentru digitalizarea
predării, pentru conectarea la internet a școlilor, pentru



separatoare,  uscătoare  electrice  inclusiv  la  toaletele  din
curte și multe altele, dar nu a dat 1 leu pentru toate aceste
lucruri.
În plus, Guvernul Orban recidivează. A atacat încă odată, la
CCR,  legea  care  permitea  dublarea  alocațiilor,  deși
judecătorii constituționali au explicat clar, de la precedenta
tentativă,  că  majorarea  alocațiilor  este  deplin
constituțională și guvernul este obligat să respecte voința
Parlamentului și să găsească banii necesari. În condițiile în
care  copiii  nu  au  tablete,  nu  au  manuale,  părinții  și
profesorii  nu  au  măști  nici  pentru  ei,  era  cu  atât  mai
importantă și utilă dublarea alocației – ar fi permis un mai
bun acces la educație și o resursă-n plus pentru măștile
necesare școlarilor. Este inadmisibil să spui că nu ai bani
pentru  dublarea  alocaţiilor  copiilor  sau  pentru  creşterea
pensiilor, în condiţiile în care peste 15 miliarde de euro,
împrumutați de Cîțu, nu au o destinaţie precisă, nu există
nicio comunicare a Ministerului Finanţelor care să explice ce
s-a întâmplat cu aceşti bani.
PSD se va ține de cuvânt și va folosi toate instrumentele
parlamentare  și  politice,astfel  încat  legea  care  prevede
dublarea alocațiilor să intre în vigoare!

 

Comandat de PSD filiala Constanta, CMF 21200019

Scrisoare  deschisă  a  lui
Jean-Pierre  Marcoux,  unul
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dintre  inițiatorii
Bibliotecii  Franceze  din
Mangalia,  către  toți
candidații la primărie
19 septembrie 2020 14:13

Candidatilor la Primaria Mangalia

 

Domnule,

Sunteti  candidat  la  alegerile  municipale  pentru  primăria
Mangalia din 27 septembrie.

 Asociatia noastra anima de 30 de ani o actiune culturala in
Mangalia, actiune ce a condus la crearea, en partenariat cu
orasul Mangalia, pe 17 mai 1992, bibliotecii franceze Arthur
Rimbaud.

 In 28 de ani, asociatia noastra a transportat din Franta
25 000 de carti in limba franceza, si diferite alte materiale.

 Primaria Mangalia a finantat, intretinut si achitat facturile
utilitare  necesare  functionarii  bibliotecii.  De  altfel,
Primaria  Mangalia  este  cea  care  a  finantat  si  postul  de
bibliotecara.

 Acum cand v-ati lansat in cursa pentru primaria Mangalia,
pentru un mandat de patru ani, am dori sa cunoastem intentiile
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dumneavoastra  privind  aceasta  actiune  culturala  unica  in
Romania.

 Doriti  sa  perenizati  aceasta  Biblioteca  astfel  incat
locuitorii  francofoni  ai  Mangaliei  sa  poata  continua  sa
profite de  cartile pe care aceasta le pune la dispozitia lor,
cum  de  altfel  si  la  dispozitia  celor  din  regiune  sau  de
oriunde din tara ?

 Daca da, cu ce mijloace ?

 Doriti sa reactivati partenariatul incheiat en 1995 intre
Asociatia noasta si Primaria Mangalia ?

 Proiectul  Asociatiei  noastre  pe  termen  scurt  priveste
transformarea Bibliotecii in Mediateca. Asociatia ar dori sa
contribuie si la crearea unui Muzeu Virtual Numeric, numit
« Micro Folie ». Gasiti atasat in anexa prezentarea Power
Point a acestui proiect.

 Un astfel de muzeu exista azi in Sibiu. Este singurul din
Romania, si de altfel din Estul Europei (Micro-Folie Sibiu).

Statul francez poate finanta cu aproximativ 15 000 de euro.
Ramane de gasit finantarea materialului necesar, suma ce se
ridica la 15 – 20.000 de euro.

 Ati fi gata sa va angajati pentru ca orasul Mangalia sa
dispuna cat mai curand de un astfel de Muzeu virtual ?

 In asteptarea raspunsului dumneavoastra va rog sa primiti,
Domnule, respectuoasele noastre salutari.

 

Jean-Pierre Marcoux

https://www.facebook.com/MicroFolieSibiu/


Poliția Siguranță Școlară își
începe activitatea!
19 septembrie 2020 14:13

 

Odată cu debutul anului școlar, Poliția Siguranță Școlară își
va începe activitatea. Polițiștii de la această structură vor
acționa  exclusiv  pentru  un  mediu  școlar  sigur,  pe  toate
aspectele ce privesc elevii și profesorii.

Asigurarea unui mediu școlar sigur, protejat de diferitele
forme  de  manifestare  a  criminalității,  este  o  prioritatea
pentru Poliția Română.

În  vederea  îndeplinirii  acestui  obiectiv,  a  fost  aprobată
înființarea unei structuri de poliție care să participe activ
la consolidarea unui climat optim de siguranță în unitățile de
învățământ.

Începând  de  luni,  14  septembrie  2020,  polițiștii  de  la
siguranța școlară își vor începe misiunile pentru protejarea
elevilor.

Aceștia  vor  acționa  împreună  cu  celelalte  structuri  ale
Ministerului Afacerilor Interne și Poliției Române, precum și
cu alte instituții și organizații neguvernamentale, într-un
efort conjugat, în scopul creării unui mediu sigur atât pentru
elevi, cât și pentru personalul din învățământ și implicit
pentru societate.

https://editiadesud.ro/politia-siguranta-scolara-isi-incepe-activitatea/
https://editiadesud.ro/politia-siguranta-scolara-isi-incepe-activitatea/


Polițiștii de la siguranță școlară vor dezvolta parteneriatul
poliție-școală-comunitate, în vederea realizării unui proces
educațional antiinfracțional și antivictimal.

Începând  cu  acest  an  școlar,  odată  cu  crearea  acestei
structuri specializate, în mediul școlar va exista o prezență
mult mai mare și mai activă a polițiștilor.

De asemenea, o mai bună interacțiune cu elevi, cu familiile
acestora  și  cu  profesorii,  precum  și  cunoașterea
caracteristicilor  socio-demografice  din  zona  unităților  de
învățământ vor ajuta la prevenirea bullying-ului și a faptelor
antisociale.

Copil  accidentat  pe  strada
M.I. Dobrogeanu
19 septembrie 2020 14:13
Astăzi, în jurul orei 11.20, un bărbat, în vârstă de 46 de
ani, aflându-se sub influența băuturilor alcoolice (0,31mg/l
alcool pur în aerul expirat) a condus un autoturism pe strada
M.I. Dobrogeanu din municipiul Mangalia. La un moment dat a
surprins și accidentat un minor de 6 ani, care s-ar fi angajat
în traversarea părții carosabile neregulamentar, în alergare.
Acesta a fost transportat la spital pentru îngrijiri medicale.

În cauză, a fost deschis un dosar de cercetare penală.
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Pe  principiul  „Nicule,  mai
da-le  o  suta  de  lei!”,  în
plină campanie, primăria face
ședință  pentru  vânzări  de
terenuri,  concesiuni  fără
licitații,  scutiri  de  taxe,
repartiții  de  locuințe  și,
culmea,  pentru  bursele
elevilor pe anul școlar 2021!
19 septembrie 2020 14:13
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Piață  de  pește,  pe  fonduri
europene, la Pecineaga
19 septembrie 2020 14:13

Piaţă de peşte, în valoare de 200.000 de euro, în comuna
Pecineaga
Autoritățile locale au demarat în acestă vară lucrările de
construire  a  pieței  de  pește  în  localitatea  Pecineaga.
Investiția se realizează cu fonduri europene, iar termenul de
execuție este de un an de zile.
Primarul  comunei  Pecineaga,  Niculae  Stan  este  încântat  că
acest  proiect  începe  în  sfârşit,  mai  ales  că  a  început
demersurile în cursul anului trecut: „Sunt bucuros că această
investiție a fost demarată. Realizarea acestui proiect vine în
sprijinul  micilor  producători  locali  prin  înființarea  de
unități  de  procesare,  puncte  de  primă  vânzare  și  dotarea
acestora”.
Piața va fi amplasată între Geamia din localitate și Postul de
Poliție Națională, pe un teren de 1000 de metri pătrați, aflat
în patrimoniul comunei.
Proiectul tehnic cuprinde construirea unei clădiri care va
avea  în  componență  spațiul  pentru  desfacerea  produselor,
cabinet  medico-sanitar,  grupuri  sanitare  și  o  parcare.  În
incinta  pieței  vor  fi  montate  mai  multe  lavoare  pentru
asigurarea igienei personalului. Piața va fi dotată cu vitrine
frigorifice  pentru  pește  dar  vor  fi  și  standuri  special
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amenajate  pentru  producătorii  de  carne  de  porc,  de  oaie,
lactate, brânzeturi. Nu vor lipsi standuri cu produse din
legume și fructe.
Valoarea investiției se ridică la suma de 200.000 de euro
Amintim că, autoritățile locale din Pecineaga au semnat anul
acesta, pe data de 10 ianuarie, la Ministerul Agriculturii și
Dezvoltării Rurale, contractul de finanțare pentru construirea
unei piețe agroalimentare de pește.
Fondurile  europene  pentru  realizarea  acestei  investiții  au
fost obținute prin FLAG Dobrogea Sud pe Programul Operațional
pentru Pescuit, Măsura nr. 1 – Sprijinirea activităților de
pescuit și diversificarea acestora.

Cod Mandatar Financiar 21200019

Poezia muzicii în Gradina cu
poeme
19 septembrie 2020 14:13
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Ce  acte  sunt  necesare  la
începutul anului școlar
19 septembrie 2020 14:13
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